
 

 

 

 

 

 

 

 

 
Bestyrelsesmøde Onsdag den 13.9.2023 

kl. 19.00 i Foreningshuset 

 

Referat 

 
  Til stede: Kenneth, Niclas, John, Charlotte, Vinni, Mads, Rita (referent) 

 

   Afbud: Ole, Dan, Susie 

 

 1.  Referat fra møde den 5.7.2023   

      Godkendt. 
 

 2.  Meddelelser 

                          . Niclas har været til møde i UKID – Udvalget for Kultur, Idræt og Demokrati. 

                          . Kenneth skal til møde den 19.9.2023 ang. områdefornyelse. 

                          . Den blå container ”Unge Cafe” sættes ned i grusgraven. Den placeres forskellige  

                            steder i kommunen. 

 

3.  Økonomi 

     Kassereren gennemgik regnskabet. 

     Toilettet ved madpakkehuset – hvad gør vi økonomisk? 
 

4.  Flagallé ved skolestart mm. 

     Thomas Karlsen som er skoleleder på Ølsted skole orienterer om hvornår første og  

     sidste skoledag er planlagt, så vi undgår, at der ikke er sat flagallé op som i år. Der  

     flages også ved konfirmation. I 2024 er konfirmationen den 9. maj Kristi  

     Himmelfartsdag. 
 

5.  Juletræ – 1. søndag i advent 

     Vinni vil tale med Erling Jensen om juletræ. 

     Der skal købes krus til evt. kakao i god tid. Lars og Inge vil som tidligere år være  

     julemænd ved juletræstændingen. 

 

6.  Legepladsens stand 

     Der er stadig problemer med legepladsen, der ødelægges alt for meget. 

     . Skilpaddegyngen er skruet fra igen 

     . Hængekøjen og Ålerusen er skåret i stykker på nogle af maskerne 

     . Rutsjebanen skal repareres på sidegelænder. 

     Ifølge Nordisk Legepladsinstitut må vi godt selv sørge for div. reparationer,  

     men det vil være en god ide med professionelle håndværkere. 

 

    Niclas og Kenneth taler med kommunen om det økonomiske ved fornyelse af  

    Brugsretsaftalen som skal til revision i år.  

      



       

 7. Toilet ved madpakkehuset 

      Afventer møde om fornyelse af Brugsretsaftalen. 

 

 8. Næste møde 

     Dato oplyses senere. 

 

9. Eventuelt 

    Der har været forespørgsel om afholdelse af loppemarked. 

    Det kan vi ikke påtage os, så derfor takker vi nej. 

 

    Velkommen til Mads Vergo i Borgerforeningens bestyrelse. Mads har tidligere  

    været suppleant. 


